

**Notulen van de:
Agenda Algemene Ledenvergadering**



Datum: 15 april 2024, 19.30 – 22.00 uur.

Locatie: Kapberg, Stichting De Zevensprong, Noordenseweg 23, 2421 XW Nieuwkoop

Welkom: Voorzitter Peter Groen opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom en is verheugd door de grote opkomst. Hij geeft daarna het woord aan bestuurslid Willem Beijeman, die vervolgens een update geeft van een aantal actuele zaken op en om de Nieuwkoopse Plassen, te weten:

1. Afmeerbeleid Voorwetering
2. Veenbonken problematiek
3. Voortgang concept Beheerplan Natura 2000
4. De Pot

Ad1: GPN heeft een plan voor een alternatieve regeling gepresenteerd dat nog besproken wordt bij B&W. Het streven hierin is de bestaande goede bootjes te laten liggen met steigertjes en ligplaatsen met genummerde vergunningen tegen marktconforme betaling. Hiertoe wordt dan een beheerder aangesteld als verantwoordelijke voor de handhaving. Wel worden alle wrakken verwijderd. B&W is positief over deze opzet, echter HHR heeft recentelijk gereageerd dat zij ook in de opbrengst willen delen. Dit vertraagt de zaak, maar binnenkort is er een afspraak tussen GPN en HHR om dit verder te bespreken. Wordt vervolgd.

Ad2: De veenbonken veroorzaken overlast en zijn een veiligheidsprobleem, vooral voor roeiers. Jan Willem Meertens van de roeivereniging heeft een goed rapport daarover geschreven als basis voor overleg met Natuurmonumenten, HHR en Gemeente. Hieruit bleek dat met name Natuurmonumenten tegen het weghalen is. Er is echter een compromis gesloten waarbij een aantal, in de Machinesloot en Geitenkamp, verwijderd zullen worden. De gemeente zal hiertoe opdracht verlenen.

Ad3: Het eerste beheerplan is al drie jaar verstreken en het nieuwe concept beheerplan 2017-2023 is al 13 maanden vertraagd, vooral door invloed van Den Haag. Maar ook door de complexiteit van de begeleidingscommissie waar veel partijen in vertegenwoordigd zijn zoals de Provincie, Natuurmonumenten, Gemeente, verschillende HHR's en GPN. Het concept is nu twee weken geleden ontvangen en GPN heeft al enige punten gezien waarop gereageerd moet en gaat worden.

AD 4: Rijnland heeft nu een nieuw plan opgesteld om de waterkwaliteit in De Pot te verbeteren door het gebied opnieuw af te dammen met een volledige afsluiting voor onbevoegden. Willem heeft hiertoe echter een alternatief plan opgesteld om de waterkwaliteit te verbeteren (defosfateren) en tevens toegang te regelen voor belanghebbenden zoals beroepsvissers, riettelers, landeigenaren etc. Wordt vervolgd.

Pauze

Mededelingen: De voorzitter opent de reguliere vergadering

Ingekomen stukken: n.v.t.

Notulen vorige vergadering: Deze worden zonder op- en aanmerkingen geaccordeerd.

Jaarverslag 2023 secretaris: Geen opmerkingen

Ondernomen acties 2023:

- Verruiming openingstijden Zien desluis en -brug. Er is weinig gebruik van gemaakt, zeker na 20.00 uur. Waarschijnlijk ook door het slechte weer in het seizoen. HHR heeft toch besloten om dit seizoen dezelfde openingstijden te hanteren.
- Vuilwaterstation. Door inspanning van GPN is € 30.000 subsidie toegekend door resp. Gemeente (25%), HHR (25%) en Provincie (50%). GPN heeft opdracht verstrekt aan Seijsener voor realisatie hiervan eind mei, begin juni bij De Hoogt. Zij combineren dat met aanleg van een aantal laadpalen voor e-boten in de gemeente. Na oplevering zal exploitatie van het vuilwaterstation door de gemeente overgenomen worden. GPN zal nog met gemeente overleggen hoelang boten daar mogen aanleggen, ook voor opladen en zorgen dat de bebording wordt aangepast.
- Overleg over o.a. gevaar van veenbonken voor e-boten heeft overleg plaatsgevonden met de verhuurders van e-boten. Skipper Tatje heeft een stuk daarover geschreven voor opname in het Vaarkatern van de gemeente. Helaas is dit niet integraal opgenomen door de gemeente. Wel zijn extra exemplaren ervan gedrukt door de gemeente die aan de verhuurders uitgereikt zullen worden

Financieel verslag 2023: De penningmeester Andries Stokvis meldt dat inkomsten en uitgaven in lijn zijn met de oorspronkelijke begroting.

Begroting 2024: Ook deze is akkoord bevonden. We bouwen weer langzamerhand reserve op voor een update van het ledenboekje

Verslag kascommissie: Is akkoord bevonden

Decharge bestuur: Is positief geadviseerd vanuit de leden, daarvoor dank namens het bestuur.

Benoeming nieuwe kascommissie: Deze bestaat nu uit en Jan van Eijk en Pascal Groeneveld. Jan-Willem Meertens wordt hartelijk bedankt.

Contributie 2024: Zoals voorgesteld door Andries, en vorig jaar door de ALV geaccepteerd, blijft de contributie in 2024 €125 per jaar en wordt dit in 2025 verhoogd naar €150 per jaar.

Ledenboekje (GPN-magazine): Sinds het verschijnen zijn er drie nieuwe leden bijgekomen die op onze website zijn vermeld. Recentelijk is een vierde nieuw lid toegetreden: Vinnies Retrobar. Het plan is om voor het einde van het jaar een nieuwe versie te publiceren. De leden zal gevraagd worden een update te doen van hun aangeleverde informatie en images.

Ondersteunende relaties: Zie notulen ALV 2023. Notaris heeft negatief geadviseerd zodat wij afzien van deze speciale ledencategorie.

Schouw 2023/2024: Heeft in maart plaatsgevonden met Skipper Tatje als deelnemer namens de leden van GPN. Prettig dat ieder punt vooraf aangeleverd kon worden. Duidelijk dat ieder zijn eigen belangen heeft. **Leden worden gevraagd zich te melden voor deelname aan de volgende schouw.** Als niemand zich meldt zal Skipper weer deelnemen.

Rondvraag:

Hierbij kwamen de volgende punten ter sprake:

- Om het contact tussen bestuur en leden te intensiveren is het idee geopperd een zomerboottocht te organiseren. Als beste tijdstip is gekozen voor september op een maandag van 16.00 tot 19.00 uur. Het bestuur gaat dit verder uitwerken.
- Theo Agterof stelt dat het huidige systeem van benodigde vaarvergunningen negatief en afschrikkend werkt. GPN is hierover al in overleg met de gemeente, maar het probleem is dat de jaarlijkse opbrengst hiervan (ca. 75k€) niet te niet gedaan kan en mag worden i.v.m. onderhoudswerken aan het gebied. Er wordt gezocht naar een oplossing hiervoor. Wordt vervolgd.
- Theo merkt op dat het bord op de plassen dat verwijst naar de kern van Nieuwkoop is verdwenen. GPN neemt hierop actie.
- Herman van Huis vraagt naar de status van de beschoeiing in het Brampjesgat. Ligt bij de gemeente voor actie, wordt door GPN teruggekoppeld zodra er meer over bekend is.
- Andries Stokvis tenslotte meldt dat er weer een kerstborrel zal zijn dit jaar.

Sluiting: De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21.50 uur